
 
КИЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА VІII СКЛИКАННЯ 

постійна комісія з питань екології, природокористування, мисливства, 

водних ресурсів, ліквідації наслідків аварії на ЧАЕС та інших 

надзвичайних ситуацій 

 
                                                                                              01196, м. Київ – 196, пл. Лесі Українки, 1     

 

                 

ПРОТОКОЛ № 10 

 

селище Баришівка,                                                              «01» серпня 2024 року 

адмінбудівля  

Баришівської селищної ради 

  

Голова постійної комісії: Титикало Роман Сергійович – присутній. 

 

Члени постійної комісії: 

Колодій Олександр Миколайович – присутній (в режимі відеоконференції); 

Мепарішвілі Хвича Нодарович – присутній;  

Горковенко Володимир Валентинович – присутній; 

Москаленко Юліан Олександрович – присутній; 

Карлюк Віталій Іванович – відсутній. 

 

Присутні: 

 

Заступник голови Київської обласної ради – Семенова Тетяна Миколаївна; 

 

Ільченко О.І. – в.о. голови Баришівської селищної ради; Широкий О.В. – депутат 

Баришівської с.р.; Луференко І.С. – нач. відділу економіки Баришівської с.р.; 

Дибка Т.М. – нач. відділу ЖКГ та благоустрою Баришівської с.р.;  

Степанюк І.М. – нач. від. зем. ресурсів Баришівської с.р.; 

Олексюк В.В. – директор КП БСР «Господар»; 

Майборода Я.С. – в.о. начальника Державної екологічної інспекції Столичного 

округу – Головного державного інспектора з охорони навколишнього 

природного середовища середовища Столичного округу; 

Тютюнник С.В. – директор департаменту цивільного захисту, оборони та 

взаємодії з правоохоронними органами Київської обласної державної 

адміністрації; 

Мисюра С.М. - начальник відділу економіки природокористування та 

екологічного моніторингу управління економіки природокористування 

департамента екології та природних ресурсів КОДА; 

Людмила Михоша – представник територіальної громади с. Перегонівка; 

Кожаненко Т.М. – заявник по 2 питанню; Шуба О.М. – заявник по 3 питанню; 

Чурілов В.П. – директор ТОВ «Екомісто М». 

 



2 

 

 

 

Порядок денний: 

 
  1. Про розгляд звернення заступника голови постійної комісії Київської 
обласної ради з питань екології, природокористування, мисливства, водних 
ресурсів, ліквідації наслідків аварії на ЧАЕС та інших надзвичайних ситуацій 
Москаленка Ю.О. щодо недопущення порушень чинного законодавства у сфері 
користування ділянками водного фонду, розташованих біля Хлопківського озера 
Баришівської територіальної громади Броварського району Київської області. 
       Доповідач:  голова ПК, представник заявника,  

       представник департаменту екології та   

       природних ресурсів КОДА  

  2. Про розгляд звернення Кожаненка Т.М. щодо можливого забруднення 

навколишнього природнього середовища ТОВ «Рубі Роуз» та КП БСР 

«Господар» на території Морозівського старостинського округу Броварського 

району Київської області. 
            Доповідач:  голова ПК, представник заявника,  

       представник департаменту екології та   

       природних ресурсів КОДА  

  3. Про розгляд питання щодо дотримання норм екологічного 

законодавства підприємством по переробці/виробництва петпляшок, що 

здійснює свою підприємницьку діяльність на території «ТОВ Екомісто М» (в 

житловій забудованій зоні сел. Баришівка Броварського району Київської 

області).  
       Доповідач:  голова ПК, представник заявника,  

       представник департаменту екології та   

       природних ресурсів КОДА  

 4. Про розгляд звернення громадян, які проживають в селищі Баришівка 

Броварського району Київської області щодо негативних наслідків діяльності 

ферми, яка на думку заявників незаконно функціонує посеред житлової забудови 

(по вул. Слобожанській, 15 та 17) та спричиняє сморід, забруднення відходами 

тваринного походження. 
       Доповідач:  голова ПК, представник заявника,  

       представник департаменту екології та   

       природних ресурсів КОДА  

  5. Про розгляд колективного звернення мешканців села Перегонівка 
Перегонівського старостинського округу Обухівського району Київської області 
щодо приведення річки Красної до належного екологічного стану (вх. КОР від 
24.07.2024 № 08-04/КО-1396). 
       Доповідач:  голова ПК, представник заявника,  

       представник департаменту екології та   

       природних ресурсів КОДА  

     6. Про заслуховування звіту щодо виконання заходів Програми 
державного моніторингу у галузі охорони атмосферного повітря зони 
«Київська» на 2021-2025 роки за I півріччя 2024 року. 
       Доповідач: представник департаменту екології 

       та природних ресурсів КОДА  
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    7. Про заслуховування звіту щодо виконання заходів Обласної комплексної 
програми забезпечення безпеки населення і територій Київської області від 
надзвичайних ситуацій на 2024-2027 роки за II квартал 2024 року. 
       Доповідач: представник департаменту  КОДА  

  8. Про заслуховування звіту щодо виконання заходів Програми охорони 
довкілля та раціонального використання природних ресурсів Київської області  
на 2023-2026 роки за I півріччя 2024 року. 
       Доповідач: представник департаменту   

       цивільного захисту та оборонної роботи КОДА 

  9. Про заслуховування звіту щодо виконання Обласної цільової програми 
розвитку водного господарства та екологічного оздоровлення басейну річки 
Дніпро на 2022-2029 роки за II квартал 2024 року. 

 

Різне. 

 
Голосували: „За” – 4, “Проти” – 0, “Утрималися”– 0. 
За результатами голосування: порядок денний підтримано. 
 

 1. Слухали: Про розгляд звернення заступника голови постійної комісії 
Київської обласної ради з питань екології, природокористування, мисливства, 
водних ресурсів, ліквідації наслідків аварії на ЧАЕС та інших надзвичайних 
ситуацій Москаленка Ю.О. щодо недопущення порушень чинного 
законодавства у сфері користування земельними ділянками водного фонду 
Хлопківського озера Баришівської територіальної громади Броварського району 
Київської області. 
 Голова постійної комісії Титикало Р.С. інформував присутніх про те, що 
постійною комісією було розглянуто дане питання на попередньому засіданні. З 
метою об’єктивного розгляду питання були направлені запити стосовно 
з’ясування статусу земельної ділянки водного фонду Хлопківського озера. За 
результатами опрацювання питання стосовно юридичного статусу земельних 
ділянок водного фонду Хлопківського озера (Баришівської територіальної 
громади Броварського району Київської області) було встановлено наступне. 
 Водний об’єкт – ставок «Хлопківський» на території Баришівської ОТГ 
біля села Дернівка перебуває у приватній власності. Після ознайомлення з 
даними публічної кадастрової карти та з даними Державного реєстру речових 
прав на нерухоме майно стало зрозуміло, що дійсно ставок «Хлопківський» 
перебуває у приватній власності Кирієнко Лариси Іванівни та сформовано з двох 
земельних ділянок сільськогосподарського призначення, а саме: 

- земельна ділянка з кадастровим номером 3220282000:06:037:0002 
площею 1.9982 га.; 

- земельна ділянка з кадастровим номером 3220282000:06:037:0003 
площею 1.9997 га.  

Серед земель України за основним цільовим призначенням виділяють, 
зокрема, таку категорію як землі водного фонду (пункт «є» частини першої 
статті 19 ЗК України). До земель водного фонду належать, зокрема, землі, 
зайняті: морями, річками, озерами, водосховищами, іншими водними об'єктами, 
болотами  (стаття 58 ЗК України та стаття 4 Водного кодексу України). 
Відповідно до офіційних державних реєстрів Державного агенства водних 
ресурсів України Хлопківський ставок є об’єктом водного фонду України, що 
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розташоване на території Баришівської ОТГ біля села Дернівка. Згідно з даними 
Оновленої регіональної схеми екологічної мережі в Київській області, територія 
входить до Трубіжського природного коридору регіонального значення. 
Трубіжський природний коридор регіонального значення – розміщений на сході 
області і включає долину річки Трубіж. 

 

Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 

вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 
 

    Постійній комісії направити звернення до Київської обласної прокуратури 
з проханням вжити заходів щодо захисту інтересів держави, в особі 
Баришівської територіальної громади в судовому порядку, а саме:  
 
  Витребувати об’єкт водного фонду ставок «Хлопківський» (земельні 
ділянки з кадастровим номером 3220282000:06:037:0002 площею 1.9982 га. та 
кадастровим номером 3220282000:06:037:0003 площею 1.9997 га.) з приватної 
власності у державну чи комунальну власність Баришівської територіальної 
громади Броварського району Київської області. 

 
Голосували: „За” – 4 , “Проти” – 0, “Утрималися”– 0. 
За результатами голосування: порядок денний підтримано. 
 

 2. Слухали: Розглянуто (повторно) звернення гр. Кожаненка Т.М. щодо 
можливого забруднення навколишнього природнього середовища ТОВ «Рубі 
Роуз» та КП БСР «Господар» на території Морозівського старостинського 
округу Броварського району Київської області. 

 Заслухано гр. Кожаненка Т.М. та предстаників комунального 
підприємства «Господар», предстаників органів місцевого самоврядування 
Баришівської ОТГ. Під час розгляду питання на засіданні постійної комісії було 
з’ясовано, що на території села Морозівка Баришівської територіальної громади 
Броварського району Київської області знаходиться підприємство ТОВ «Рубі 
Роуз» (на території якого розташовані КНС). Комунальним підприємством 
Баришівської селищної ради «Господар», що діє на території Морозівського 
старостинського округу Броварського району Київської області (яке не має місць 
зберігання та переробки нечистот) проводиться збір стічних вод, у тому числі і 
багатоквартирних житлових будинків, та передаються ТОВ «Рубі Роуз», які 
зливаються в КНС на території підприємства, а в подальшому – відводяться на 
поля фільтрації. Під час здійснених перевірок було виявлено орієнтовне місце 
знаходження поля фільтрацій. Представниками громади висловлюється 
занепокоєння щодо можливого забруднення навколишнього природнього 
середовища ТОВ «Рубі Роуз» та КП БСР «Господар». 

 Виступила заступник голови Київської обласної ради Семенова Т.М. та 
акцентувала увагу на тому, що ситуація неоднозначна, закрити підприємство або 
заборонити забір нечистот з багатоквартирних будинків неможливо, це призведе 
дійсно до екологічної катастрофи. Громаді потрібно на майбутнє відпрацювати 
питання щодо розробки проєктно – дозвільної документації для будівництва 
своїх очисних споруд для врегулювання ситуації у правовому полі. 

  

Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 
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вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 
 

 1. Постійній комісії направити звернення гр. Кожаненка Т.М. щодо 
можливого забруднення навколишнього природнього середовища ТОВ «Рубі 
Роуз» та КП БСР «Господар» на території Морозівського старостинського 
округу Броварського району Київської області до Державної екологічної 
інспекції Столичного округу Київської області з проханням здійснити 
позапланову перевірку щодо дотримання норм чинного екологічного 
законодавства ТОВ «Рубі Роуз» в частині забору, відведення, фільтрації стічних 
вод (із наданням постійній комісії копії акту перевірки). 
 
 2. Баришівській селищній раді рекомендувати розглянути питання (за 
результатами здійснення Державною екологічною інспекцією Столичного 
округу Київської області позапланової перевірки ТОВ «Рубі Роуз» стосовно 
дотримання підприємством норм чинного екологічного законодавства в частині 
забору, відведення, фільтрації стічних вод, на підставі акту перевірки) щодо 
припинення права постійного користування ТОВ «Рубі Роуз» земельними 
ділянками, з подальшим їх використанням для реконструкції/будівництва нових 
очисних споруд для селища. 
 
 3. Рекомендувати Баришівській селищній раді напрацювати проєктні 
рішення щодо будівництва очисних споруд з метою забору, відведення, 
фільтрації стічних вод житлової забудови селища з дотриманням норм, 
визначених чинним екологічним та санітарно - епідеміологічним 
законодавством. 
 
 4. Поставити дане питання на контроль постійної комісії та направити дані 
висновки і рекомендації для відповідного опрацювання. 

 

Голосували: „За” – 4 , “Проти” – 0, “Утрималися”– 0 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 

 3. Слухали: Про розгляд питання щодо дотримання норм екологічного 

законодавства підприємством по переробці/виробництва петпляшок, що 

здійснює свою підприємницьку діяльність на території «ТОВ Екомісто М» (в 

житловій забудованій зоні сел. Баришівка Броварського району Київської 

області).  

 Голова постійної комісії надав слово представнику від територіальної 

громади Шубі О. М., який інформував присутніх про те, що на території 

територіальної громади смт Баришівка Броварського району Київської області, у 

частині щільно забудованої житлової зони незаконно здійснює свою діяльність 

«ТОВ Екомісто М» з численними порушенням екологічного та земельного 

законодавства. «ТОВ Екомісто М» без будь-якої дозвільної документації 

здійснює переробку та виробництв петпляшок.  

 Виступив представник підприємства «ТОВ Екомісто М», інформував 

присутніх про те, що підприємство ще у 2014 році було змушене переїхати з 

Маріуполя та відновлювати свої виробничі потужності у Баришівській громаді. 

Підприємство має всі необхідні дозвільні, проєктні, інші документи на підставі 
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яких здійснює свою підприємницьку діяльність. Крім того, зважаючи на 

численні скарги двох представників громади, постійно здійснюються перевірки 

з будь-яких підстав. Цих представників громади не влаштовує взагалі діяльність 

підприємства. На засіданні постійної комісії представниками Баришівської 

селищної ради було підтверджено наявність у «ТОВ Екомісто М» всіх 

необхідних проєктно – дозвільних документів та підтверджено факт сплати 

необхідних податкових зобов’язань в бюджет громади. 

Головою постійної комісії було надано слово для виступу всім присутнім 

по даному та предстаникам органів місевого самовярдування Баришівської 

територіальної громади.  

Заступником голови Київської обласної ради було акцентовано увагу на 

тому, що бізнесу, який створює робочі місця, сплачує податки, тим більше з 

окупованої території необхідно створювати умови для господарської діяльності, 

оскільки, Баришівська громада є не самою розвинутою в плані інфраструктури, 

робочих місць тощо. 

В обговоренні питання взяли участь всі присутні депутати Київської 

обласної ради. 

 

Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 

вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 

 

 Заяву представника територіальної громади смт Баришівка Броварського 

району Київської області Шуби О.М. стосовно дотримання норм екологічного 

законодавства підприємством по переробці/виробництва петпляшок, що 

здійснює свою підприємницьку діяльність на території «ТОВ Екомісто М» (в 

житловій забудованій зоні сел. Баришівка Броварського району Київської 

області) взяти до відома. 

 

Голосували: „За” – 4 , “Проти” – 0, “Утрималися”– 0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 

 4. Слухали: Про розгляд звернення громадян, які проживають в селищі 

Баришівка Броварського району Київської області щодо негативних наслідків 

діяльності ферми, яка на думку заявників незаконно функціонує посеред 

житлової забудови (по вул. Слобожанській, 15 та 17) та спричиняє сморід, 

забруднення відходами тваринного походження. 
 Під час розгляду питання на засіданні постійної комісії було з’ясовано, що 
на території свого власного домоволодіння на двох присадибних ділянках 
багатодітна родина утримує 4 дорослі корови, частину нетелів, інше 
господарство.  
 Родині, яка проживає у сусідньому домоволодінню в селищі Баришівка 
Броварського району не подобається це сусідство, вони вважають, що це 
створює негативний вплив на навколишнє середовище: смороду, мухи, 
забруднення відходами прилеглої до ферми території, що в результаті призвело 
до погіршення умов проживання, створення ризиків у локальній санітарно-
епідеміологічній ситуації. 
 При подальшому було з’ясовано, що створено комісію Баришівської 
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селищної ради та здійснено обстеження домоволодіння за адресою 
вул.Слобожанська,15 та 17. За результатами комісійного обстеження було 
складено акт, в якому встановлено факт наявності худоби, місць її утримання.  
 Баришівською селищною радою вживаються заходи для вирішення 
питання, нарадо родині, які тримають худобу, землю в оренду під пасовище.  
 Виступила заступник голови Київської обласної ради Семенова Т.М. з 
метою врегулювання ситуації, акцентувала увагу присутніх на тому, що людей, 
які тримають господарство та дуже важко працюють потрібно підтримувати, 
оскільки, це величезна праця. Поголів’я великої рогатої худоби стрімко 
зменшується. Потрібно знаходити компромісне рішення, врегулювати питання 
добросусідства на місцевому рівні. 
  

Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 

вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 
  
  Рекомендувати Баришівській селищній раді знайти компромісне рішення, 
направлене на вжиття заходів щодо підтримки родин/громадян, які тримають 
господарство. Вжити заходів щодо врегулювання розбіжностей у поглядах на 
добросусідні відносини громадян - заявників, що межують з родиною фермерів. 

 

Голосували: „За” – 4, “Проти” –0, “Утрималися”– 0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 
 5. Слухали: Про розгляд колективного звернення мешканців села 
Перегонівка Перегонівського старостинського округу Обухівського району 
Київської області щодо приведення річки Красної до належного екологічного 
стану (вх. КОР від 24.07.2024 № 08-04/КО-1396). 
  Представником громади с. Перегонівки Перегонівського старостинського 
округу с. Перегонівка Обухівського району Київської області проінформовано 
представників депутатського корпусу про те, що річка Красна знаходиться на 
межі екологічної кризи. По ходу русла річки на території села, водойми 
регулюються декількома дамбами, (штучними спорудами що регулюють рівень 
води в ставках). За відсутності контролю регулювання рівня води та об’єму 
ставка, рукав водойми, що переходить у бік с. Семенівська (далі - Водойма), зі 
значно зниженою швидкістю течії, що призводить до утворення мулу та 
заростання ділянки річища (русла). Зазначена водойма за останні роки значно 
замулилася, покрилася очеретом, протока зменшилася до критичних розмірів, 
погіршився фітосанітарний стан води. Чагарники м’якої підводної та жорсткої 
надводної рослинності займають 80% площі водоймища, що негативно впливає 
на іхтіофауну, знижується рибопродуктивність, блокуються міграції риб та 
призводить до заболочуваності, що в свою чергу різкого збільшує популяції 
комарів та мошок, деякі види яких можуть переносити інфекційні захворювання. 
Одночасно, по ходу Водойми, в основному дзеркалі плеса суміжному з                     
с. Семенівка, в динаміці спостерігається зникнення м’якої рослинності. 
Змінюється екосистема Водойми в цілому. Зі сторони штучної водойми (далі - 
Ставок) в с. Перегонівка, повесні спостерігається зниження рівня води, з 
врахуванням кількості талих та дощових вод, не говорячи про спекотний літній 
період, тому є підозра, що іде замулення джерел, що наповнюють плесо. 
Берегова зона по периметру, теж має тенденцію до заростання жорсткою 
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надводною рослинністю, присутнє замулення та обміління Ставка. Зміна 
клімату та критичне потепління посилює погіршення ситуації відносно стану 
річки. У весняний період 2021 року був повальний замор риби, тушки якої 
плавали на поверхні води та розкладалися, на місцевості був присутній різкий 
запах. Мешканцями та ініціативною групою села, разом з меценатами 
Перегонівської громади було ініційовано розчищення частини прибережної зони 
та облаштування місця відпочинку на Ставку. Власними силами викосили 
очерет, залежно від глибини (в доступних місцях), граблями розчистили 
берегову зону від м’яких водоростей та завезли пісок на берегову зону. 
 За відсутності спеціальної техніки, нажаль, результат був тимчасовий. 
Купатись люди вимушені у водоймах сусідніх сільських населених пунктів, так 
як іноді стан води Ставка візуально виходить за межі санітарних норм, хоча в 
колишньому - саме ця водойма була одним з найкращим та найулюбленіших 
місць для відпочинку мешканців та гостей села. Тому мешканцям боляче 
спостерігати за погіршенням стану Ставка. Спостерігається тенденція до 
зниження рівня води в колодязях, обсяг якої зменшується до критичних відміток. 
Річка та джерела в колодязях об’єднуються в одну водну систему, де вода 
перетікає з одного джерела в інше, підземні води безпосередньо пов’язані між 
собою, можливо саме ситуація з Водоймою спричиняє у криницях мешканців 
зниження повного функціонування джерел. Колодязі зневоднюються, а 
збільшення буріння свердловин на маєтках теж може призвести до екологічних 
наслідків. Громада просить посприяти у вирішенні питання приведення річки 
Красної до належного екологічного стану. 
 

Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 

вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 

 
 1. Постійній комісії направити звернення мешканців села Перегонівка 
Перегонівського старостинського округу Обухівського району Київської області 
щодо приведення річки Красної до належного екологічного стану (вх. КОР від 
24.07.2024 № 08-04/КО-1396) до Обухівської міської ради та Басейнового 
управління водних ресурсів середнього Дніпра з проханням  провести 
обстеження русла річки Красної з метою виявлення причин незадовільного 
екологічного стану річки Красна;  
 встановлення факту щодо наявності/відсутності гідроспоруд законних 
або/чи самовільно влаштованих на річці Красній, інших водних об’єктах, що 
належить до даної водної артерії. 
 
 2. Обухівській міській раді та БУВР середнього Дніпра, за результатами 
проведеної роботи сформувати висновки і рекомендації щодо розчистки та 
відновлення наповненості водного об’єкту річки Красна. 
 
 3. Направити дані висновки і рекомендації для відповідного опрацювання 
у 10 - ти денний термін від дня їх отримання, та інформування про результати 
проведеної роботи заявників і постійну комісію в копії. 
 

До участі у засіданні постійної комісії долучився Колодій О.М.  

 

Голосували: „За” – 5, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 
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За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 
 6. Слухати: Про заслуховування звіту щодо виконання заходів Програми 
державного моніторингу у галузі охорони атмосферного повітря зони 
«Київська» на 2021-2025 роки за I півріччя 2024 року. 
 Голова постійної комісії надав слово представнику департаменту екології 
та природних ресурсів Мисюрі С.М., який інформував присутніх про те, що 
загальний обсяг фінансових ресурсів передбачених для реалізації заходів 
Програми у 2024 році становить 33 290,0 тис. грн, (за рахунок коштів обласного 
бюджету – 15 700,0 тис. грн, за рахунок коштів державного бюджету –                     
17 590,0 тис. гривень). За поданими звітними даними встановлено, що обласним 
бюджетом на 2024 рік передбачено фінансування заходів Програми у сумі              
5 500,0 тис. гривень. Фактично Програму профінансовано у сумі 2 196,28 тис. 
гривень з обласного бюджету (6,6 % від загального передбаченого обсягу 
фінансування Програмою на рік та 39,9 % від затвердженого обласним 
бюджетом на рік). На даному етапі не всі пункти моніторингу працюють, 
частина з них знаходиться на технічному обслуговуванні. 

 В обговоренні взяли участь всі присутні депутати. Горковенко В.В. 

акцентував увагу на тому, що департамент повинен інформувати постійну 

комісію щодо наявності та кількості робочих пунктів по проведенню 

моніторингу атмосферного повітря Київської області, тощо. 
 

Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 

вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 
 

1. Інформацію, викладену у звіті, про стан виконання виконання заходів 

Програми державного моніторингу у галузі охорони атмосферного повітря зони 

«Київська» на 2021-2025 роки за I півріччя 2024 року взяти до відома. 

2. Департаменту екології та природних ресурсів інформувати постійну 

комісію щодо наявності та кількості робочих пунктів по проведенню 

моніторингу атмосферного повітря Київської області; 

щодо кількості відремонтованих постів;  

щодо кількості пунктів, які потребують ремонту; 

щодо термінів, в які відбудеться запуск відремонтованих пунктів для 

проведення моніторингу повітря Київської області у повному обсязі. 

 

Голосували: „За” – 5, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 
 7. Слухали: Про заслуховування звіту щодо виконання заходів Обласної 
комплексної програми забезпечення безпеки населення і територій Київської 
області від надзвичайних ситуацій на 2024-2027 роки за II квартал 2024 року. 

Виступив директор департаменту Тютюнник В.В., інформував про те, що 
загальний обсяг фінансових ресурсів передбачених для реалізації заходів 
Програми у 2024 році становить 617 358,22659 тис. грн (кошти обласного 
бюджету). За звітний період встановлено, що обласним бюджетом Київської 
області на 2024 рік затверджено коштів на виконання заходів Програми у сумі 
221 709,1 тис. гривень.  
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 Фактично у звітному періоді профінансовано коштів у сумі                                
42 471,79143 тис. грн за рахунок коштів обласного бюджету.  
 Сума проведених видатків за рахунок коштів обласного бюджету 
становить 31 499,64715 тис. грн (5,1 % від визначеного Програмою та 14,2 % від 
затвердженого обласним бюджетом на рік), які спрямовано на виконання 
наступних заходів Програми: - «Експлуатаційно-технічне обслуговування 
апаратури і обладнання територіальної та місцевої автоматизованої системи 
централізованого оповіщення в Київській області» – 2 217,5 тис. грн;  
 - «Здійснення комплексу заходів щодо будівництва, реконструкції 
капітального ремонту споруд цивільного захисту у тому числі найпростіших 
укриттів та забезпечення їх необхідним обладнанням» – 24 831,60746 тис. грн; - 
 - «Погашення кредиторської заборгованості станом на 01.01.2024 за 
капітальний ремонт найпростішого укриття державного професійного 
технічного навчального закладу «Бориспільський професійний ліцей» за 
адресою: Київська область, Бориспільський район, м. Бориспіль, вул. Ушакова, 
17» – 1 132,90494 тис. грн; 
 - «Погашення кредиторської заборгованості станом на 01.01.2024 за 
капітальний ремонт найпростішого укриття ДПТНЗ «Бородянський 
професійний аграрний ліцей» за адресою: Київська область, Бучанський район, 
смт. Бородянка, пл. Київська, 3» 
  – 70,488 тис. грн; - «Погашення кредиторської заборгованості станом на 
01.01.2024 за реконструкцію підвального приміщення Гнідинського ліцею імені 
Петра Яцика Золочівської сільської ради Бориспільського району Київської 
області під укриття за адресою: вул. 7-А, с. Гнідин, Бориспільського району 
Київської області» – 2 553,52654 тис. грн;  
 - «Погашення кредиторської заборгованості станом на 01.01.2024 за 
капітальний ремонт частини підвальних приміщень, водовідведення 
атмосферних опадів та благоустрій території Немішаївського закладу 
дошкільної освіти «Центр розвитку дитини «Дзвіночок» по вул. Заводська, 45-а 
смт Немішаєве, Бучанського району, Київської області (споруди подвійного 
призначення –найпростіше укриття)»  
 – 674,72021 тис. грн; - «Забезпечення якісного рухомого майна 
радіозв’язку для оперативного вирішення завдань в умовах воєнного стану» – 
18,9 тис. гривень.  
 В обговоренні питання взяли участь всі присутні депутати Київської 
обласної ради.  
 Горковенко В.В. порушив питання стосовно інформування постійної 
комісії щодо технічного завдання оновленої автоматизованої системи 
централізованого оповіщення в Київській області для ознайомлення. 

 

Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 

вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 

 
 Інформацію, викладену у звіті про стан виконання виконання Обласної 
комплексної програми забезпечення безпеки населення і територій Київської 
області від надзвичайних ситуацій на 2024-2027 роки за 2 квартал 2024 року, 
взяти до відома. 
 Постійній комісії звернутися до департаменту цивільного захисту, 
оборони та взаємодії з правоохоронними органами Київської обласної державної 
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адміністрації з прохання надати постійній комісії копію технічного завдання 
оновлення автоматизованої системи централізованого оповіщення в Київській 
області для ознайомлення. 

 

 Голосували: „За” – 5, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 
 8. Слухали: Про заслуховування звіту щодо виконання заходів Програми 
охорони довкілля та раціонального використання природних ресурсів Київської 
області  на 2023-2026 роки за I півріччя 2024 року. 
 Голова постійної комісії надав слово представнику департаменту екології 
та природних ресурсів Мисюрі С.М., який інформував присутніх про те, що 
загальний обсяг фінансових ресурсів передбачених для реалізації заходів 
Програми у 2024 році становить 162 800,00 тис. грн, у тому числі: - за рахунок 
коштів обласного бюджету – 68 000,00 тис. грн; - за рахунок інших місцевих 
бюджетів – 14 000,00 тис. грн; - за рахунок інших джерел – 80 800,00 тис. 
гривень. 
  За даними наведеними у звітній інформації встановлено, що у 2024 році 
обласним бюджетом на реалізацію заходів Програми затверджено коштів у сумі 
57 300,00 тис. грн, місцевим бюджетом – 10 700,00 тис. гривень.  
 Фактично у звітному періоді на виконання Програми профінансовано 
коштів у сумі 6 354,098 тис. грн, з них: обласний бюджет – 1 463,078 тис. грн, 
місцевий бюджет – 4 891,020 тис. гривень. Касові видатки відповідають 
фактичному фінансуванню та здійснювалися по наступних заходах Програми: 
  - «Забезпечення збирання, перевезення, зберігання, оброблення і 
утилізація відходів руйнації» – 1 463,078 тис. грн (обласний бюджет);  
 - «Проведення заходів з озеленення міст, селищ та сіл Київської області» 
– 4 891,02 тис. грн (місцевий бюджет). 
В обговоренні взяли участь всі присутні депутати. Титикало Р.С. акцентував 
увагу на тому, що департамент повинен інформувати постійну комісію щодо 
кількості прийнятих відходів руйнації; кількості відходів руйнації, яку 
планується прийняти та місця їх прийому та зберігання. 
 

Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 

вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 

 
1. Інформацію, викладену у звіті про стан виконання виконання заходів 

Програми охорони довкілля та раціонального використання природних ресурсів 
Київської області на 2023-2026 роки за I півріччя 2024 року, взяти до відома. 

2. Постійній комісії направити запит до департаменту екології та 
природних ресурсів Київської обласної державної адміністрації та департаменту 
регіонального розвитку Київської обласної державної адміністрації з проханням 
інформувати постійну комісію про наступне:  

 місце розташування пункту/пунктів зберігання відходів руйнації; 
 кількість прийнятих відходів руйнації; 
 кількість відходів руйнації, яку планується прийняти. 

 

 Голосували: „За” – 5, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 
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За результатами голосування: пропозицію голови постійної комісії 

підтримано. 
 

 9. Слухали:  На засіданні постійної комісії Київської обласної ради з питань 
екології, природокористування, водних ресурсів, ліквідації наслідків аварії на 
ЧАЕС та інших надзвичайних ситуацій розглянуто інформацію про хід 
виконання «Обласної цільової програми розвитку водного господарства та 
екологічного оздоровлення басейну річки Дніпро на 2022-2029 роки» за другий 
квартал 2024 року. 

Виступив голова постійної комісії та інформував присутніх про те, що 

фінансування зазначеної програми за звітній період не здійснювалося та 

запропонував проголосувати за наступні висновки і рекомендації. 

 

Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 

вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 

 
 Інформацію про хід виконання «Обласної цільової програми розвитку 
водного господарства та екологічного оздоровлення басейну річки Дніпро на 
2022-2029 роки» за другий квартал 2024 року, взяти до відома. 
 

Голосували: „За” – 5, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 
 

 

Голова постійної комісії                                                         Роман ТИТИКАЛО 

 

 

 

Секретар постійної комісії                                             Хвича МЕПАРІШВІЛІ 


